



**Dokumenttyp:** Styrelsemöte

**Informationsnivå:**

Styrelse, Sektionsansvariga, projektgrupp

**Datum:** 2025-03-26

**Tid:** 17:00-19:00

**Plats:** Klubbstugan och via länk

## Styrelsemöte

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Evert Carlsson, Sonny Larsson, Karolin Emanuelsson, Fredric Skarenberg, Jerry Skoglund, Johan Lindqvist, Timmy Vesterberg och Mats Svensson

Via länk:

### 1. Mötets öppnande

Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna

### 2. Val av sekreterare och justerare

Sekreterare Karolin Emanuelsson och justerare Jerry Skoglund

### 3. Godkännande av agendan

Godkändes

### 4. Föregående mötesprotokoll (godkännande)

Godkändes

### 5. Styrelse

#### I. Projekt mountainbike

- Lederna är snart klara, de ska bara packas också
- Freestylegänget är här och jobbar i en månad
- Vi kommer spärra av arbetsområdet med avspärningsband så inga obehöriga kan komma nära maskinerna när de arbetar.

#### II. Säker förening

- Johan L och Mats S har varit på möte. Där informerades om bland annat brandsäkerhet

#### III. Kläder till försäljning

- Vi kommer sälja kläder på 100-års jubileet

#### IV. Why not try it

- Vi ska fråga om vi kan skjuta detta fram till efter semestern. Vi har ingen tid till att anordna detta tidigare än så

#### V. Att Göra Listan

- Vi gick igenom listan



# BRAÅS GOLF

## VI. Årsklocka med datum för aktiviteter

- Sektionerna har inte kommit in med sina planerade aktiviteter till årsklockan. De får en påminnelse om detta.

## VII. Sommarjobbare

- Kommunen har godkänt att vi får sommarjobbare. Vi har fått in 16 ansökningar där vi kommer välja ut 12 stycken. Vi har även fått in 2 st ansökningar av personer över 18 år.

## VIII. Ledarträff/Styrelseträff

- En ledarträff kommer anordnas under maj månad

## IX. Färg matchställ samt cykel

- Cykelsektionen tar fram några förslag på hur de önskar att deras kläder ska se ut. Vi tar sedan ett gemensamt beslut i styrelsen.

## X. Inbrottet, kameraövervakning?

- Vi tog ett beslut om att Jerry och Johan L tar kontakt med ett par larmbolag för att få förslag vad som skulle behövas och offert på vad det skulle kosta

## 6. Ekonomi

### I. Ekonomisk redovisning

- Inget nytt

### II. Övrigt

- Fakturor är utskickade till sponsorer

## 7. Innebandysektionen

### I. Sektionsinformation

- Det har varit avslutning och en föräldrarmatch är inplanerad

- Vi behöver få igång fler lag. Förslag på hur, diskuteras inom sektionen



# BRAÅS GOLF

## 8. Fotbollssektionen

### I. Sektionsinformation

- Ett ledarmöte är planerat. Där ska träningsmaterial, ledarkläder mm gås igenom
- Vi behöver beställa fler matchställ. Ansvarig tar kontakt med Matilda för detta
- Planerna kommer att fixas till. Många lag som vill träna på samma dagar, så alla planer kommer att utnyttjas.

## 9. Sponsring

### I. Övrigt

- Fakturor är utskickade och pengar kommer in

## 10. Cykelsektionen

### I. Sektionsinformation

- Planering av tävlingar och träningsläger är i full gång och tar mycket tid
- 3-4 familjedagar är planerade, likaså Prova-på dagar

## 11. Racketsektionen

### I. Sektionsinformation

- Vi tänker öppna upp ett par banor då det är flera som efterfrågat detta

## 12. Anläggning (ar)

### I. Sektionsinformation

- En lysknapp ska sättas upp vid utgången till baksidan
- Ett magnetiskt lås till ytterdörren ska sättas in
- Padelbanan i mitten har ett elfel. Jerry S tar kontakt med elektriker för att fixa detta
- En toalett för besökare öppnas upp för säsongen
- Planeringen inför arbetsdagen är igång

## 13. Aktiviteter

### I. Braås Golf 100 år

- Vi behöver hjälp av så många vi kan då det är många aktiviteter som ska utföras.

### II. Aktiviteter med sektionerna

## 14. Övriga frågor

### I. Uthyrning av klubbstugan

- Vi beslutade om följande kostnader:  
Styrelsen & ledare: 300 sek  
Medlemmar: 1500 sek  
Icke medlemmar: 2000 sek



## II. Kaffebryggare

-Vi beslutade att Evert beställer en kaffebryggare av modell större

### Stödmedlemskap

-Vi skickar ut ett nytt mail om att man kan bli stödmedlem i Braås Golf då vi ser att det är få som verkar fått mailet

### Pantkärl

-Matilda beställer ett kärl för pantburkar/flaskor som tål att stå ute, via PantaMera

### Beslut:

-Vi tog ett beslut om att Jerry och Johan L tar kontakt med ett par larmbolag för att få förslag vad som skulle behövas och offert på vad det skulle kosta

-Vi beslutade om följande kostnader för uthyrning av klubbstugan:

Styrelsen & ledare: 300 sek

Medlemmar: 1500 sek

Icke medlemmar: 2000 sek

-Vi beslutade att Evert beställer en kaffebryggare av modell större

**Mötets avslutande:** Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat intresse

**Sekreterare för mötet**

**Justerare**

.....  
Karolin Emanuelsson

.....  
Jerry Skoglund

Ordförande

.....  
Johan Schwab